
ZÁPIS Č. 6/2004 (153) 
ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT KONANÉHO DNE 1. ČERVNA 2004 

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 1 
 
Přítomni:   viz prezenční listina (celkem  14 senátorů)  
 
Omluveni:   Popela/FSI, Omelková/FCH, Groligová/FP, Nový/FA, 

Lhotáková/FA, Novotný/FaVU 
       
Hosté:    rektor Vrbka, prorektoři Kazelle, Švec,  kvestor Pěnčík,  

kancléřka Vanýsková, Dr. Lepková 
 

 
PROGRAM: 
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Informace rektora, prorektorů a kvestora  
4. Informace zástupců VUT v Radě vysokých škol  
5. Legislativní záležitosti 
6. Různé 
 
 
Jednání zahájil předseda AS VUT doc. Zbořil, který úvodem přivítal všechny přítomné. Následně 
představil novou zástupkyni FEKT RNDr. Vlastu Krupkovou, CSc., která byla zvolena 
v doplňovacích volbách na FEKT dne 27. 5. 2004 a předal jí osvědčení o zvolení. RNDr. Krupková 
složila slib člena AS VUT a podepsala jej.  
 
AD 1) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS VUT 
Zápis z minulého zasedání AS VUT byl schválen bez připomínek.  
 
AD 2) SCHVÁLENÍ PROGRAMU DNEŠNÍHO ZASEDÁNÍ 
Připomínky nebyly vzneseny, program byl schválen.  
 
AD 3) INFORMACE  REKTORA, PROREKTORŮ A KVESTORA 
 Rektor Vrbka  
 Dne 24. 5. 2004 se uskutečnila schůzka grémia Brněnského centra evropských studií (BCES), 

které se zúčastnili rektoři brněnských veřejných vysokých škol a náměstek primátora města Brna 
R. Slavotínek. Na jednání byly zhodnoceny aktivity za rok 2003, komentovány současné aktivity 
(prezentace knižní produkce vydavatelství VŠ na Knižním veletrhu v Praze, atd.), aktivity na rok 
2005 a další (mezinárodní soutěž o cenu L. Janáčka v oblasti uměleckých studijních programů, 
v souvislosti s Mezinárodním rokem fyziky konference na počest fyzika G. Placzka, mezinárodní 
konference Asociace rektorů evropských univerzity–EUA). 

• Dne 20. 5. 2004 se v Praze konalo zasedání Monitorovacího výboru Operačního programu Rozvoj 
lidských zdrojů, byl projednáván dodatek k programu – způsob rozdělování finanční podpory 
z evropského sociálního fondu pro podporu lidských zdrojů. V této oblasti hrají VŠ důležitou roli 
a budou mít možnost získat finanční prostředky – MŠMT připravuje 10. 6. 2004 seminář v Praze, 
na který jsou zváni zástupci fakult (kopie předána děkanům fakult). 

 Na základě výsledku intenzivního jednání rektora s děkany fakult k zavedení jednotného rozvrhu 
hodin na VUT bude v nejbližší době vydáno rozhodnutí rektora. Rektor předpokládá, že 
zavedením jednotného rozvrhu bude na VUT dosaženo daleko větší efektivity ve všech  oblastech. 
V následující diskusi vystoupili doc. Münsterová, Dr. Krupková a Dr. Dobis, kteří vyjádřili svůj 
názor k zavedení výše uvedeného opatření.  

 Na závěr rektor Vrbka pozval všechny přítomné na slavnostní otevření Integrovaného objektu 
VUT, které se bude konat v pondělí 7. 6. 2004.  



 Kvestor Pěnčík 
 Byla zpracována Analýza hospodaření VUT za rok 2003 (interní materiál navazující na výroční 

zprávu o hospodaření), která bude rozeslána E-mailem všem členům AS VUT. Z analýzy vyplývá, 
že některé nákladové položky nejsou čerpány úměrně (např. příliš vysoké jsou cestovní náklady 
a náklady na reprezentaci), některé náklady vypovídající o rozvoji školy by mohly být výrazně 
vyšší. Nevyrovnané jsou také výše stipendijních fondů na jednotlivých fakultách. Současná 
legislativa však neumožňuje ovlivnit čerpání.  

 Problematika DPH: VUT zatím postupuje podle provizorního režimu do doby, než se vyjasní 
situace na úrovni Ministerstva financí.  

 MŠMT prozatím nezaujalo konečné stanovisko ke změně financování ubytování studentů.  
 Bylo zamítnuto financování dostavby 80 parkovacích míst v areálu PPV, dokud nebude zajištěna 

finanční spoluúčast studentů.  

 Prorektor Kazelle 
 Členům AS VUT byla pro informaci rozeslána E-mailem dne 25. 5. 2004 Pravidla pro čerpání 

finančních prostředků z Mobilitního stipendijního fondu VUT v Brně pro 2. pololetí r. 2004 spolu 
s přílohou – rozdělení teritorií. Prorektor Kazelle na dnešním zasedání přednesl podrobnější 
komentář k výše uvedenému materiálu.  

 Prorektor Švec 
 Probíhají jednání prorektorů Švece a Raise s vedoucími kateder jazyků ve věci zřízení centrálního 

ústavu jazyků na VUT. Dále se uskutečnila schůzka s ředitelkou celoškolského ústavu jazyků na 
MU, kde byl tento systém zaveden již před několika lety. Na schůzce byly diskutovány různé 
problémy (např. obavy současných jazykových kateder/ústavů VUT z realizace záměru), ředitelka 
vyzdvihla zejména klady, které zřízení celoškolského ústavu jazyků na MU přineslo.  

• Prorektor Švec přednesl AS VUT návrh dvou drobných úprav v novém Studijním a zkušebním 
řádu VUT, který již byl zaslán na MŠMT k registraci. Týkají se čl. 24 Diplomová nebo bakalářská 
práce a její obhajoba – odst. 4 a čl. 26 Celkové hodnocení studia – odst. 3. Změny by měly 
vstoupit v platnost pro akademický rok 2004/05, a proto požádal AS VUT o jejich projednání 
a schválení na dnešním zasedání. AS VUT po krátké diskusi akceptoval žádost prorektora Švece 
a dále hlasoval o následujícím návrhu na usnesení. 
Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje následující dodatečné změny v novém znění Studijního 
a zkušebního řádu VUT, předložené na dnešním zasedání AS VUT: (viz usnesení UAS 1).  
Hlasování: 
Pro – 13 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 1 
Akademický senát VUT schvaluje následující dodatečné změny v novém znění Studijního 
a zkušebního řádu VUT, předložené na dnešním zasedání AS VUT: 
Článek 24 – Diplomová nebo bakalářská práce a její obhajoba – odst. 4 bude znít: 
„Diplomovou nebo bakalářskou práci lze se souhlasem vedoucího diplomové práce předložit 
v cizím jazyce. V tomto případě musí diplomová práce obsahovat rozšířený abstrakt v českém 
jazyce“.  
Článek 26 – Celkové hodnocení studia – odst. 3 bude znít: 
„Diplom „s vyznamenáním“ obdrží absolvent, který byl při státní závěrečné zkoušce klasifikován 
stupněm „A“ a v průběhu celého vysokoškolského studia vedoucího k udělení daného 
akademického titulu dosahoval vynikající studijní výsledky. Vynikající studijní výsledky jsou 
vyjádřené váženým studijním průměrem nepřevyšujícím hodnotu 1,50. Diplom „prospěl velmi 
dobře“ obdrží absolvent, který byl při státní závěrečné zkoušce hodnocen alespoň stupněm „C“ 
a v průběhu celého studia ve studijním programu vedoucího k získání vysokoškolského vzdělání 
a udělení akademického titulu dosahoval velmi dobré studijní výsledky. Velmi dobré studijní 
výsledky jsou vyjádřené váženým studijním průměrem nepřevyšujícím hodnotu 2,0“.    

 
AD 4) INFORMACE ZÁSTUPCŮ VUT V RADĚ VYSOKÝCH ŠKOL  
Informace o zasedání Sněmu RVŠ dne 20. 5. 2004 podaly Dr. Lepková a Dr. Krupková:  
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Před zasedáním sněmu se konala jednání pracovních komisí RVŠ, sněm byl zahájen v 10:00 hodin. 
Program sněmu byl následující:  Zahájení (přivítání hostů); Zpráva o činnosti předsednictva RVŠ 
(únor – květen 2004); Novela zákona 111/98 Sb. – informace o průběhu projednávání; Financování 
vysokých škol v roce 2005, financování ubytování studentů; Výzkum a vývoj na vysokých školách; 
Nové evropské programy internacionalizace studia; Zpřístupňování vysokoškolských kvalifikačních 
prací; Různé. Jednání sněmu bylo velmi zajímavé a dobře připravené, bohužel však ke konci zasedání 
velká většina účastníků předčasně odešla.  
Dále Dr. Lepková podrobněji informovala o diskusi týkající se změny financování ubytování studentů 
a o předložených materiálech týkajících se výzkumu a vývoje na vysokých školách.  
Dr. Krupková ocenila spolupráci legislativní komise RVŠ, v čele s předsedkyní Ing. Macháčkovou, se 
senátory při přípravě zpracování novely zákona 111/98 Sb.  a doplnila informace Dr. Lepkové ve věci 
projednávání změny ve financování ubytování studentů.  
V následující diskusi doc. Münsterová, která je členkou pracovní komise MŠMT zabývající se 
přípravou výše uvedené změny pravidel pro poskytování dotací veřejným vysokým školám, podrobně 
informovala o aktuálním stavu přípravy reformy systému dotací na ubytování a stravování studentů 
a sdělila, že Sněm RVŠ na svém zasedání dne 20. 5. 2004 přijal k navrženým změnám pravidel pro 
ubytování a stravování studentů stanovisko (viz zápis ze sněmu RVŠ ze dne 20. 5. 2004 uvedený na 
internetové adrese: http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=44 ). 
Doc. Zbořil vyjádřil svůj názor na navrhovanou změnu zákona, týkající se trvání členství v AS při 
přechodu do pokračujícího studijního programu – současné znění by bylo v rozporu se zákonem. Ten  
podmiňuje členství v AS členstvím v akademické obci, student však přestává být členem akademické 
obce úspěšným ukončením SZZ. Navíc může přejít do navazujícího programu na jinou univerzitu 
nebo fakultu, apod. Případná usnesení, pro které by takový člen AS – nečlen příslušné akademické 
obce hlasoval, by zřejmě byla napadnutelná. Doc. Münsterová sdělila, že tuto připomínku je možné 
ještě uplatnit prostřednictvím Rady vysokých škol.  
 
AD 5) LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 
 Změny v novém znění Studijního a zkušebního řádu VUT  

– viz bod 3, prorektor Švec. 

 Výroční zpráva o činnosti AS VUT za rok 2003 
Výroční zprávu o činnosti AS VUT za rok 2003 obdrželi všichni členové AS E-mailem dne 27. 5. 
2004. Vzhledem k tomu, že ke zprávě nebyly vzneseny žádné připomínky, bylo ihned přistoupeno 
k hlasování o schválení. 
Návrh na usnesení: 
AS VUT schvaluje Výroční zprávu o činnosti AS VUT za rok 2003 v předloženém znění.  
Hlasování: 
Pro – 13 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 2 
AS VUT schvaluje Výroční zprávu o činnosti AS VUT za rok 2003 v předloženém znění.  
 
 Předložení novely Statutu VUT v Brně 

Předsedkyně LK doc. Lhotáková pověřila doc. Münsterovou, aby v její nepřítomnosti informovala AS 
VUT o dalším průběhu zpracování nového znění Statutu VUT. Doc. Münsterová sdělila, že 
legislativní komise AS VUT na zasedání dne 11. 5. 2004 projednala veškeré připomínky k návrhu 
nového znění statutu, a to od kvestora Pěnčíka, JUDr. Šauera, Prof. Ondráčka a kancléřky Vanýskové. 
Pro schvalování upraveného návrhu nového znění Statutu VUT akademickým senátem VUT navrhla 
legislativní komise následující postup: 

1) Současný návrh nového znění Statutu VUT, včetně všech příloh, rozešle tajemnice AS VUT 
Cardová všem členům AS VUT, děkanům fakult a předsedům AS fakult k připomínkování.  

2) LK AS VUT žádá fakulty VUT, aby při připomínkování přihlédly k náročné práci legislativní 
komise a vznášely pouze připomínky závažného charakteru nebo upozornění na formální 
chyby v textu.  

3) Souběžně s probíhajícím připomínkováním AS VUT a fakultami bude prorektor Švec 
konzultovat nové znění Statutu VUT s legislativním a právním odborem MŠMT.  
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4) Veškeré připomínky  je možné zasílat na adresu tajemnice AS VUT cardova@ro.vutbr.cz . 
5) Nové znění Statutu VUT bude projednáno a schvalováno na prvním podzimním zasedání AS 

VUT dne 12. října 2004. 
Akademický senát vzal na vědomí informaci z jednání LK AS VUT a souhlasil s postupem, který 
doporučila legislativní komise.  

 
 Projednání nového znění Volebního a jednacího řádu AS VUT  

Na minulém zasedání dne 4. 5. 2004 AS VUT dlouho diskutoval o dvou variantách znění čl. 5 a čl. 6 
v Příloze č. 3 VJŘ AS VUT, týkající se volby kandidáta na jmenování rektorem. Předkladatel varianty 
č. 2 doc. Hanáček přednesl svůj komentář, k variantě č. 1 se vyjádřil Ing. Švec. AS VUT se rozhodl 
ponechat si čas na rozmyšlenou a o předloženém návrhu hlasovat až na dnešním zasedání. 
Na dnešním zasedání doc. Münsterová sdělila, že LK AS VUT doporučila požádat zpracovatele 
platného znění VJŘ AS VUT a bývalého předsedu LK AS VUT Mgr. Božka, aby k němu přednesl 
výklad a vyjádřil se k oběma navrhovaným variantám. Vzhledem k nepřítomnosti Mgr. Božka AS 
VUT  v následující diskusi zvažoval, zda nemá odložit hlasování o předloženém návrhu nového znění 
VJŘ AS VUT opět na příští zasedání, po diskusi se však rozhodl hlasovat již dnes. Bylo doporučeno 
tajné hlasování.   

Doc. Zbořil zrekapituloval obě varianty čl. 5 a čl. 6 v Příloze č. 3 k VJŘ AS VUT: 
 Varianta č. 1 – čl. 5 a čl. 6 je víceméně původním zněním VJŘ AS VUT, jehož cílem bylo, aby se 

do posledního kola volby nedostal pouze jeden kandidát.  
 Varianta č. 2 – čl. 5 a čl. 6 vychází ze zásady, že volby jsou vyřazovací, tzn. v každém kole 

odpadá určitý počet kandidátů s nejmenším počtem hlasů – tito kandidáti odpadají definitivně 
a nevratně, zásada se dodržuje ve všech kolech.  

Následně doc. Zbořil zrekapituloval změnu čl. 3 odst. 1 v novém znění VJŘ AS VUT odsouhlasenou 
na minulém zasedání AS VUT dne 4. 5. 2004: 
"(1) Pro účely voleb do AS VUT se v akademické obci každé z fakult VUT zřizují dva volební obvody, 
z nichž jeden tvoří akademičtí pracovníci a druhý studenti. Je-li student VUT současně  akademickým 
pracovníkem na VUT, vybere si jeden z těchto volebních obvodů. Pokud si vybere volební obvod 
akademických pracovníků, musí toto své rozhodnutí oznámit nejpozději 10 dnů před zahájením voleb 
předsedovi volební komise, jinak bude automaticky zařazen do volebního obvodu studentů." 

Dále sdělil, že byla opomenuta připomínka týkající se volby kandidáta na jmenování rektorem v tom 
smyslu, aby bylo ve VJŘ AS VUT explicitně uvedeno, že: „Pokud je kandidátem na jmenování 
rektorem člen AS VUT, nesmí se zúčastnit volby.“ Členové AS VUT tento návrh akceptovali a pověřili 
LK, aby toto ustanovení doplnila do již předloženého nového znění VJŘ AS VUT.  

Následně bylo přistoupeno k hlasování o schválení předloženého návrhu, skrutátory byli zvoleni doc. 
Dalík a M. Sovíková. Členové AS VUT hlasovali o předloženém návrhu tajnou volbou. 

Výsledek tajného hlasování: 
Pro variantu č. 1 čl. 5 a čl. 6 v Příloze č. 3 VJŘ AS VUT hlasovalo 9 členů AS VUT 
Pro variantu č. 2 čl. 5 a čl. 6 v Příloze č. 3 VJŘ AS VUT hlasovalo 5 členů AS VUT  

Byla přijata varianta č. 1 čl. 5 a čl. 6 v Příloze č. 3 VJŘ AS VUT. 

UAS 3 
Akademický senát VUT schvaluje předložený návrh nového znění Volebního a jednacího řádu AS 
VUT (včetně výše uvedené změny v čl. 3 odst. 1 odsouhlasené na zasedání AS VUT dne 4. 5. 2004 
a včetně změny doplněné na dnešním zasedání AS VUT: „Pokud je kandidátem na jmenování 
rektorem člen AS VUT, nesmí se zúčastnit volby.“  a s variantou č. 1 čl. 5 a čl. 6 v Příloze č. 3 VJŘ AS 
VUT).  
 
AD 6) RŮZNÉ 
 Doc. Zbořil upozornil na problém podpisového práva v zastoupení předsedy AS při čerpání fondů 

AS VUT. Toto právo přísluší místopředsedovi AS VUT a předsedovi komory akademických 
pracovníků Mgr. Božkovi, který se však z důvodu pracovního zaneprázdnění několika posledních 
zasedání AS VUT nezúčastnil a kancelář AS VUT rovněž nenavštěvuje. Doc. Zbořil sdělil, že 
během prázdnin s Mgr. Božkem záležitost projedná.  
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 Doc. Zbořil dále upozornil na to, že při schvalování rozpočtu VUT na rok 2004 bylo omylem 
opomenuto schválení žádosti FaVU o prominutí zbývající části dluhu (poslední splátka) pro rok 
2004.  Vzhledem k tomu, že tuto žádost projednala ekonomická komise AS VUT již dne 24. 2. 
2004 a doporučila ji ke schválení (viz zápis z jednání EK AS VUT č. 1/2004, který obdrželi 
všichni členové AS VUT), souhlasili členové AS VUT s hlasováním o schválení předložené 
žádosti na dnešním zasedání AS VUT.  
Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje žádost Fakulty výtvarných umění o prominutí poslední dlužné 
částky za rok 2004 – viz dopis děkana FaVU Prof. Petra Spielmanna, dr.h.c. ze dne 9. 2. 2004 
a příloha dopisu „Návrh na prominutí úhrady části půjčky FaVU splatné v roce 2004 ve výši 
179 541,12 Kč“.  
Hlasování: 
Pro – 14 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 4 
Akademický senát VUT schvaluje žádost Fakulty výtvarných umění o prominutí poslední dlužné 
částky za rok 2004 – viz dopis děkana FaVU prof. PhDr. Petra Spielmanna, dr.h.c. ze dne 9. 2. 
2004 a příloha dopisu „Návrh na prominutí úhrady části půjčky FaVU splatné v roce 2004 ve výši 
179 541,12 Kč“.  

 AS VUT dále hlasoval o schválení RNDr. Krupkové do funkce členky ekonomické komise AS 
VUT (za Ing. Kutnohorského).  
Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje RNDr. Vlastu Krupkovou, CSc. za členku EK AS VUT. 
Hlasování: 
Pro – 13 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 5 
Akademický senát VUT schvaluje RNDr. Vlastu Krupkovou, CSc. za členku EK AS VUT. 

 Doc. Zbořil podal informace o připravovaném výjezdním zasedání EK AS VUT, které se bude 
konat ve dnech 17. – 19. 6. 2004 v Hevlíně: za EK se zúčastní doc. Dalík, doc. Hanáček, Ing. 
Hanušová, Dr. Kábelová, Bc. Sovíková a Dr. Krupková; dále se zúčastní doc. Zbořil, prorektor 
Rais, Ing. Hlaváčková/EO Re, Ing. Krejčí/EO Re a tajemnice Cardová. Hlavním bodem jednání 
bude příprava nové formy rozpočtu VUT. Organizační záležitostí zajistí J. Cardová (zabezpečení 2 
aut, dataprojektor, notebook), odjezd se předpokládá ve čtvrtek 17. 6. 2004 ve 13:00 hodin od 
rektorátu VUT, Antonínská 1. 
 Doc. Zbořil dále informoval o dvou dopisech, které v poslední době obdržel. 

Dopis bývalého předsedy MU doc. Kostroně se týká žádosti adresované pracovníkům VUT 
o zpracování krátkých esejí na téma „Jak bude vypadat Brno za 50 – 100 let“ jako možných 
podkladů pro strategii plánu rozvoje města. AS VUT doporučil zaslat dopis doc. Kostroně 
předsedům akademických senátů všech fakult VUT s doporučením, aby v rámci svých možností 
doc. Kostroňovi vyšli vstříc.  
Dopis předsedy AS UK Prof. Hampla se týká jeho pozvání na jednání reprezentantů akademických 
senátů veřejných vysokých škol a jejich fakult k problematice financování VŠ v souvislosti s jejich 
kvalitativním rozvojem, které se bude konat dne 24. 6. 2004 v 10:00 hod. v prostorách Filozofické 
fakulty Univerzity Karlovy v Praze. Akce navazuje na aktivity UP Olomouc a jsou pozváni 
zástupci MŠMT, Ministerstva financí a předsednictva RVŠ. Bude zpracován návrh deklarace, 
který bude předem projasněn elektronickou komunikací. Prof. Hampl jako předseda Pracovní 
komise RVŠ – předsedové akademických senátů požádal předsedy AS, aby jejich prostřednictvím 
byli pozváni 2 delegáti AS VŠ (1 pedagog a 1 student), 2 zástupci fakultních senátů vysokých 
škol, delegace 2 zástupců k projednání návrhu deklarace, příp. kandidáti do koordinační skupiny.  
Doc. Münsterová v této souvislosti seznámila AS VUT s článkem uveřejněným v tisku „Haló 
noviny“ ze dne 20. 5. 2004, str. 9 – rozhovor s kandidátkou KSČM do Evropského parlamentu 
Jaroslavou Cardovou a upozornila, jak v tomto článku byl prezentován „Týden neklidu“, jako 
příklad možného chápání této akce.   
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Následovala dlouhá diskuse, po které senátoři přijali následující stanovisko: 
1) AS VUT vyšle své 2 zástupce na svolávané zasedání (předsedu AS doc. Zbořila a předsedu 

studentské komory AS Ing. Švece), kteří budou prezentovat stanovisko AS VUT 
k připravované deklaraci, pokud tato deklarace bude zaslána včas. Stanovisko bude 
odsouhlaseno členy AS elektronicky a senát nebude v této věci svolávat mimořádné zasedání. 

2) AS VUT nebude organizovat ani podporovat žádné akce s charakterem podobným „Týdnu 
neklidu“ (článek z „Haló noviny“ ze dne 20. 5. 2004 ukazuje příklad možného chápání 
takových akcí) a nebude proto navrhovat nikoho z VUT do koordinační skupiny. 

3) AS VUT se bude snažit prosazovat zájmy VUT, studentů i akademických pracovníků 
výhradně prostřednictvím oficiálních reprezentací (RVŠ, ČKR) a bude jako doposud usilovat 
o souhrnné řešení problému transformace a financování VŠ.  

4) AS VUT nechce a ani nemůže ovlivňovat AS fakult, nicméně po důkladné debatě a zvážení 
situace doporučuje, aby k této záležitosti zaujaly podobná stanoviska jako AS VUT.  

Předseda AS VUT doc. Zbořil zašle dopis předsedy AS UK předsedům akademických senátů 
všech fakult VUT s výše uvedeným stanoviskem AS VUT.   

 

Na závěr dnešního zasedání doc. Zbořil spolu s rektorem Vrbkou poděkovali členům AS VUT za 
upřímnou a otevřenou spolupráci v I. pololetí r. 2004 a popřáli všem hezké prázdniny.  

 

 
Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne  12. října   2004 v 9:00 hodin 

v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1.  
 
 
 
 
 
 
 
           Ing.  Jaroslav Švec, v. r.                                                    Doc. Ing. František Zbořil, CSc., v. r. 
předseda Studentské komory AS VUT                                                 předseda AS VUT v Brně 
 
 
 
 
 
Zapsala: Jarmila Cardová 

 6


	Ad 1\) Kontrola zápisu z minulého zased
	Zápis z minulého zasedání AS VUT byl schválen bez připomínek
	Ad 2\) Schválení programu dnešního zas�
	Ad 3\) Informace  rektora, prorektorù a
	Ad 4\) Informace zástupcù VUT v Radì v�

